



August 1<sup>st</sup>, 2023

## Announcement

**Manama:** Gulf Hotels Group – Bahrain’s leading hospitality management company – announced today the appointment of Mr. Mohamed Al Kayed as the Group’s Deputy Chief Executive Officer.

Mr. Al Kayed is a recognized Bahraini professional in the international hospitality industry with over 10 years’ experience in business leadership, operations, hotel development, asset management and strategic advisory. With a BSc in Managerial Accounting from New York Institute of Technology and a Hotel Leadership Certificate from Cornell University; his passion lies in building and empowering resilient teams, driving organizational change to accelerate growth and deliver stakeholder value. Additionally, he became the first Bahraini to win Business Elite’s prestigious 40 Under 40 Award.

Commenting on his appointment, Mr. Al Kayed said: “having the Board of Directors trust in me to serve this position is a tremendous honor and I intend to fulfil their vision to my utmost potential.”

Mr. Garfield Jones – Chief Executive Office at GHG added: “Mohamed’s appointment fulfills part of the Group’s long term succession planning and shows the commitment of the Group to developing and empowering young Bahrainis to serve in senior and executive roles in the hospitality industry. We are confident that Mohamed will make a positive contribution to the growth of GHG and will be instrumental in helping the Group achieve its strategic plans.”

--- END ---

### About Gulf Hotels Group

Gulf Hotels Group BSC is a public limited liability company quoted on the Bahrain Stock Exchange incorporated in 1967, under the name of Bahrain Hotels Company. The Group is chaired by Mr. Farouk Almoayyed and is led by a Board of distinguished, well-established and influential businessmen. The vision of the then Bahrain Hotels Company was to provide a standard of hospitality unrivalled on the Island, which was duly delivered with the opening of Bahrain’s first 5 star property, the Gulf Hotel. 55 years later, this philosophy remains the same although the Group has continually expanded and upgraded its services to meet the modern day demands.

**المنامة:** أعلنت مجموعة فنادق الخليج - الشركة الرائدة في مجال إدارة الضيافة في البحرين - اليوم عن تعيين السيد محمد القائد نائباً للرئيس التنفيذي بالمجموعة . ويأتي التعيين كجزء من رؤية مجلس الإدارة بتمكين وتأهيل الكادر البحريني من الشباب لتبوء مناصب قيادية في قطاع الضيافة إلى جانب خبرته و إلمامه بإدارة الأعمال والأصول لتطوير القطاع الفندقي إضافة إلى كونه أول بحريني تحت سن الأربعين يفوز بجائزة النخبة للأعمال المرموقة.

والجدير بالذكر بأن السيد محمد القائد حاصل على شهادة البكالوريوس في المحاسبة الإدارية من معهد نيويورك للتكنولوجيا وشهادة من جامعة كورنيل الأمريكية في إدارة قطاع الضيافة في حين يكمن شغفه في إحداث وتطوير التغيير المؤسسي لبناء وتعزيز القوى العاملة.

وتعقيباً على تعيينه قال السيد القائد: "أود أن أعرب عن شكري الجزيل لرئيس وأعضاء مجلس الإدارة بمجموعة فنادق الخليج على الثقة التي منحوني إياها وإختياري كواحد من أعضاء هذه الشركة العريقة كما وأطلع للعمل مع فريق الإدارة التنفيذية والموظفين لتحقيق رؤية المجموعة على أكمل وجه".

ومن جانبه علق السيد جارفيلد جونز - الرئيس التنفيذي لمجموعة فنادق الخليج: "إن تعيين محمد نابع من إيماننا بقدرة الكادر البحريني على تولي مناصب عليا وتنفيذية في قطاع الضيافة ونحن متأكدون من أن خبرته الواسعة ستساهم بشكل كبير في تطوير أعمال المجموعة من خلال تنفيذ وتطبيق خطط إستراتيجية طموحة".

--إنتهى--

### نبذة عن مجموعة فنادق الخليج

مجموعة فنادق الخليج (ش.م.ب) هي شركة عامة ذات مسؤولية محدودة مدرجة في بورصة البحرين تأسست عام 1967 ، تحت مسمى شركة فنادق البحرين. ويترأس السيد فاروق يوسف المؤيد مجلس إدارة المجموعة بالإضافة إلى نخبة لامعة من رجال أعمال بارزين لهم وزنهم وتأثيرهم في المنطقة. ونصبت المجموعة لنفسها منذ تأسيسها رؤية واضحة وهي توفير مستوى من الضيافة لا مثيل له في البحرين والتي تم تحقيقها رسمياً مع افتتاح أول فندق خمس نجوم في البحرين وهو فندق الخليج. وبعد الخمس وخمسون عاماً، لاتزال هذه الرؤية نصب عين المجموعة في حين أن فندق الخليج مستمر في مواكبة التطورات التي تطرأ على قطاع الفنادق والضيافة واستمراره في عمليات التوسع والتطوير إقليمياً وعالمياً.